

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE ARAB POTASH Date: 07-01-2025 09:57:46 AM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البوتاس العربية التاريخ: AM 09:57:46 2025-01-07 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>THE ARAB POTASH announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة البوتاس العربية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهري</p>
<p>Date of event: 06-01-2025</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهري: 2025-01-06</p>
<p>Major transactions concluded by the Company and cancelations thereof, and the Board of Directors' evaluation of the anticipated impact of such transactions on the Company's profitability and its financial position</p>	<p>الصفقات الكبيرة التي تعقدتها الشركة وإلغاء مثل هذه الصفقات، وتقييم مجلس الإدارة للأثر المتوقع لها على ربحية الشركة و مركزها المالي</p>
<p>A Joint Venture Agreement was signed between the Arab Potash Company (APC) and the American Albemarle Corporation on Monday, January 6, 2025. The agreement involves a joint investment exceeding USD (800) million, set to commence this year and spans over five years. The project is expected to create hundreds of permanent jobs opportunities and hundreds of additional opportunities during its implementation. The project aims to increase the production capacity of Jordan Bromine Company for bromine and specialized derivative materials, as well as to supply the necessary inputs required for expansion purposes.</p>	<p>تم توقيع وثيقة اتفاقية شراكة ما بين شركة البوتاس العربية وشركة ألبامارل الأمريكية يوم الإثنين الموافق 2025/01/06 وذلك لتنفيذ استثمار مشترك بقيمة تتجاوز (800) مليون دولار، سيبدأ تنفيذه خلال العام الحالي وعلى مدى (5) أعوام ويوفر المئات من فرص عمل الدائمة ومئات الفرص أثناء تنفيذه، ويهدف المشروع إلى زيادة الطاقة الإنتاجية لشركة برومين الأردن من مادة البرومين والمواد المشتقة المتخصصة، إضافة إلى توفير مستلزمات الإنتاج المطلوبة لغايات التوسع.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Sama Moqbel</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Sama Moqbel</p>